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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, 

convocată ȋn data de 12 februarie 2024, ora 16
30

 
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 12 februarie 2024, ȋn şedinţă 

extraordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 306/08.02.2024, completată prin dispoziţia 

primarului nr. 320/12.02.2024. 

Şedinţa extraordinară are loc la Casa de Cultură „I.N. Roman”, începând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 15 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Arslan Ozgun, Ismail Feuzi, 

Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Zisu Constantin. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela-consilier R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL şi mass-media. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 15 voturi „pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toate proiectele au avizul de legalitate al secretarului şi al comisiilor de 

specialitate. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI: 

1. Proiectul de hotărâre nr. 29/08.02.2024 privind aprobarea bugetului local de venituri şi 

cheltuieli al Municipiului Medgidia, judeţul Constanţa, pentru anul 2024 

                                                                                                                    Initiator:Viceprimar, Păun Niculae 

2. Proiectul de hotărâre nr. 30/08.02.2024 privind aprobarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Poliţiei Locale a municipiului Medgidia, pentru anul 2024 

                                                                                                                    Initiator:Viceprimar, Păun Niculae 

3. Proiectul de hotărâre nr. 31/08.02.2024 privind aprobarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Clubului Sportiv “MEDGIDIA”, pentru anul 2024 

                                                                                                                    Initiator:Viceprimar, Păun Niculae 

4. Proiectul de hotărâre nr. 32/08.02.2024 privind aprobarea Calendarului evenimentelor 

organizate în cursul anului 2024 

                                                                                                                    Initiator:Viceprimar, Păun Niculae 

5. Proiectul de hotărâre nr. 33/12.02.2024 privind actualizarea indicatorilor tehnico-

economici faza Proiect Tehnic pentru obiectivul de investiţie “Construirea de locuinţe 

nZEB PLUS pentru tineri în municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” 

                                                                                                                       Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 29/08.02.2024) privind 

aprobarea bugetului local de venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, judeţul Constanţa, pentru anul 

2024.   

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Toate valorile investiţiilor făcute din finanţări de la bugetul de 

stat sau fonduri europene s-au triplat aproape, iar contravaloarea sumei mărite este din bugetul local, care 

nu poate susţine aceste diferenţe de sume. Sunt convinsă că s-au mărit valorile aşa cum o face de obicei 

Primăria Medgidia şi nu o să puteţi susţine, din păcate pentru noi toţi. Voiam, de asemenea, să vă spun că 

aveţi un Calendar de activităţi, dar nu ne-aţi spus în mod expres ce valoare au aceste evenimente pe care le 

faceţi pentru ca să vedem dacă sunt prinse în totalitate în bugetul local, noi nu am putut vedea, cel puţin 
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comisia mea, noi nu avem acces la Comisia buget-finanţe. Aş fi vrut, dacă se putea să ne spuneţi de ce, 

totuşi, pentru activităţile importante de întreţinere, de servicii publice avem valori mai mici alocate decât 

pentru cheltuielile cu evenimentele, cultură, acolo unde ştiţi că intră toate lucrurile acestea făcute cu mare 

pompă şi, mai cu seamă că cheltuilile cu salariile văd că s-au mărit considerabil şi asta înseamnă că aveţi un 

număr foarte mare de angajaţi, pe care nu-i vedem totuşi să lucreze eficient pentru activitatea Primăriei. Vă 

spun, printr-o imagine scurtă pe care o pot prezenta în şedinţa de consiliu, că trecând pe stradă se vede clar 

că nu avem iluminat public, nu aveţi iluminatul public monitorizat şi efectuat în mod corect, cu materiale 

necesare, astfel încât pe toate străzile să vedem că avem becuri şi străzile sunt luminate, curăţenia în 

continuare lasă de dorit şi toate celălalte activităţi care ţin de activitatea serviciilor publice. Sunt convinsă 

că în sinea dumneavoastră sunteţi de acord pentru că sunt convinsă că mergeţi pe străzi noaptea, mergeţi 

între blocuri şi vedeţi că este întuneric beznă, lumea este nemulţumită, nu ştiu dacă aveţi comunicare şi cu 

acei oameni nemulţumiţi, ar trebui totuşi să faceţi ceva, mai cu seamă că nu este de ajuns să aveţi doar 3 

parcuri iluminate, unde s-au investit foarte mulţi bani, iar în celelalte zone ale oraşului să fie jalea cea mare. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Am să vă răspund doar la întrebări. Cu privire la evenimente sunt 

previziuni. Si anul trecut aţi avut aceleaşi suspiciuni, nu le-am făcut anul trecut. De ce sunt mai mici sumele 

prevăzute pentru servicii şi daţi câteva exemple legate de iluminat. Intr-adevăr a fost o perioadă scurtă, nu 

mai mult de o lună... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si acum este.  

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Lăsaţi-mă, că eu v-am lăsat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă vreţi, vă trimit şi poze. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Lăsaţi-mă să răspund. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ca să nu mă contraziceţi. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Atunci nu vă mai răspund pentru că ştiţi răspunsul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştiu de ce nu le rezolvaţi. 

Dl. Preşedinte de şedinţă: Lăsaţi-l să răspundă, doamna consilier. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Stiu fiecare stradă, ştiu şi câte becuri nu ard pe o stradă pentru că 

sesizările, atunci când vin, până seara, mă duc să şi văd. Aveţi dreptate, a fost o perioadă scurtă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acum există iluminat pe străzi? 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Nu 100%. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aveţi cam 40% iluminat. 60% neiluminat. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Nu vă puneţi cu mine, că vă spun şi câţi stâlpi sunt în Medgidia. Nu 

intru în discuţii cu dumneavoastră. Noi avem astăzi proiectul, dacă dumneavoastră doriţi să votaţi, proiectul 

de hotărâre cu privire la buget nu îl votaţi pentru mine, îl votaţi pentru comunitate. Aşa cum a fost întocmit 

şi v-a fost pus la dispoziţie este un buget real, un buget pe care Primăria poate să îl ducă. Prin urmare, vă 

rog frumos, domnilor consilieri,  să votaţi aşa cum v-a fost pus la dispoziţie bugetul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi formula asta, că „îl votaţi pentru comunitate”. Un buget 

când îl votaţi, trebuie să îi faceţi o prezentare publică în primul rând, o dezbatere. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Am făcut cum s-a procedat în fiecare an, aşa procedaţi şi 

dumneavoastră înainte. Domnule preşedinte, supuneţi la vot! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e adevărat, noi făceam dezbatere, prezentam, se filma, se 

vedea de toată lumea. 

Soseşte la şedinţă domnul consilier Ismail Feuzi. Prezenţa în sală este de 16 consilieri locali. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 29 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier local Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 30/08.02.2024) privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Poliţiei Locale a municipiului Medgidia, pentru anul 2024.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 30 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 31/08.02.2024) privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Clubului Sportiv “MEDGIDIA”, pentru anul 2024.   
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să vă aduc la cunoştinţă faptul că acest Club Sportiv 

este o persoană juridică de drept public aflat în subordinea Consiliului Local. Ei au obligaţia să îşi prezinte 

acest buget, prin directorul său, să ne dea explicaţii atât pe buget, cât şi pe execuţie, cât şi pe activitatea lor 

propriu-zisă, ce activitate întreprind, cu ce sume şi cu ce rezultate. Noi nu avem nici la momentul acesta, de 

4 ani de zile, nicio situaţi şi nicio prezentare din partea Clubului Sportiv. Ne tratează în continuare cu foarte 

mare dispreţ, lucru care nu este folositor nici pentru dânşii, nici pentru noi, dar mai cu seamă pentru 

comunitate. Acolo merg foarte mulţi bani, iar noi nu ştim cum se cheltuie acei bani. Era o obligaţi legală să 

o facă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 31 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier local Vlădescu Luminiţa) şi 2 voturi “abţinere” (domnii 

consilieri locali Sali Sabri şi Vlăduţ Manuel-Vasile). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 32/08.02.2024) privind 

aprobarea Calendarului evenimentelor organizate în cursul anului 2024.  

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Am studiat proiectul şi aş veni cu o completare. Nu am văzut 

ca activitate principală Ziua Medgidiei, 2 Septembrie, nu am văzut Ziua Dobrogei, 14 Noiembrie, eu 

consider că sunt evenimente locale foarte importante, care pot fi alăturate celor naţionale sau internaţionale 

foarte bine, pe un calendar principal. Nu e vorba de banii cheltuiţi, e vorba de marcarea evenimentului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 32 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 33/12.02.2024) privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici faza Proiect Tehnic pentru obiectivul de investiţie 

“Construirea de locuinţe nZEB PLUS pentru tineri în municipiul Medgidia, judeţul Constanţa”.   

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Este o greşeală de redactare cumva, aici scrie iniţiator, 

Primarul municipiului Medgidia, Valentin Vrabie. 

Dra. Secretar general Melania Solomon: Nu este nicio greşeală, astăzi a fost iniţiat acest proiect, 

domnul primar a revenit pe funcţie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 33 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul consilier local Zisu Constantin, declară închise lucrările 

şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 12.02.2024. 

. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Constantin Zisu 

 

 

 

Secretar General Municipiul Medgidia, 

                 Melania Solomon 

 

 

 

 

 
Redactat, 
Consilier, Ceauşu Ionela 

Compartimentul Relaţia cu Consiliul Local şi Monitorizarea Procedurilor Administrative 


